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Zapisinik 

Sa II (drugog) redovnog sastanka Komiteta za Politiku i Finansija, održanog dana: 02.03.2023 i 

03.03.2023                                                     

Dnevni Red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2) Razmatranje Skupštinskog materijala za II sednicu, 

3) Eventualno… 

Uran Halimi: Poštovani prisutni, pozdravljam vas i zahvaljujem se na učešću! Počinjemo sa 

drugim redovnim sastankom za 2023 godinu za KPF, gde je, prema materijalu, predviđen ovaj 

dnevni red: prva tačka je usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka, druga tačka je razmatranje 

materijal Skupštine za drugu sednicu, a treća i poslednja tačka je eventualna. Ima li neko da se javi 

za reč ili da doda nešto? Artan se javio. 

Artan Loshaj: Dobro jutro, zdravo svima! Gospodine predsedavajući, takođe predsedniče, jer vi 

ste ti koji su odredili dnevni red, mene kao delegata brine jer je ova sednica veoma naporna, za 

deset minuta da raspravljamo o osam direktorijata, dve kancelarije i kancelariju predsednika, 

jedanaest izveštaja i jedanaest planova, nemamo ni 30 sekundi da razgovaramo o svakom izveštaju. 

U buduće je dobro da imate u obzir da prvo donesete izveštaje pa psole planove, jer je ovako 

previše. Plus, imamo tri-četiri tačke dnevnog reda, sa ovim izveštajem i ovim planom preko 500 

stranica, biće potrebno dva-tri sata da ga prelistate, a kamo li da se raspravlja, kada znamo da je 

10 minuta veoma malo. Još jednom sam rekao, sledeći put, ako bude prilike, plan i izveštaj treba 

da dođu posebno. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, g.Lošaj! Želi li još neko da razgovara sa mnom? Ako ne, onda stavljamo na 

glasanje, ko je za ovaj dnevni red? Reč je o dnevnom redu za KPF. Imamo šest glasova za, nula 

protiv i jedan uzdržan. Dnevni red prolazi. Nastavljamo od prve tačke, a to je usvajanje zapisnika 

sa prethodnog sastanka. Ko je za, ili ako neko želi da razgovara o zapisniku sa poslednjeg sastanka, 

pre nego što ga stavimo na glasanje? Ako ne, onda idemo na glasanje, ko je Za? Protiv? 

Uzdržanost? Imamo šest glasova za, nula protiv, nula uzdržanih i jedan neizjašnjen. Nastavljamo 

sa drugom tačkom dnevnog reda, a to je razmatranje skupštinskog materijala za drugu sednicu. 

Znamo da su sledeće tačke dnevnog reda za sednicu koja je zakazana za sutra: prva je usvajanje 

zapisnika sa prethodne sednice, druga tačka je odluka da se neutrošena sopstvena sredstva iz 2022 



2 | P a g e  
 

prenesu u 2023 godinu, Izveštaj o radu OOBZ-a za drugo polugodište za 2022 godinu, četvrta 

tačka je Izveštaj o radu za 2022 godinu i Plan rada za 2023 godinu, poslednja tačka je takođe 

eventualna. Nastavljamo sa drugom tačkom, odlukom o prenosu neutrošenih sopstvenih sredstava 

iz 2022 u 2023 godinu. Ako neko želi da razgovara o ovoj odluci? g.Munir Jonuzi je tražio reč. 

Munir Jonuzi: Poštovani prisutni, obzirom da smo mi Komitet za politiku i finansije, očekujem 

neka dodatna objašnjenja o predlogu potrošnje sopstvenih prihoda za ovu godinu. Ono što me 

zabrinjava jeste da  su veoma mala sredstva sopstvenih prihoda. Imamo čak manje sredstava 

nego 2021 godine. Godina koju je prethodila godina korone za zatvaranja, nedolazak dijaspore i 

samim tim manje plaćanje poreza. Ovaj predlog za mene je čudan. Obzirom da mi je ovo drugi 

mandat i možda peto čitanje predloga potrošnje sopstvenih prihoda, ono što je čudno jeste što 

predsedavajući skupštine, vi niste ništa preduzeli za odvajanje sredstava za skupštinu. Nemamo ni 

jedno izdvajanje sredstava za kancelariju skupštine a svake godine smo imali barem po 10.000 

EUR. Vaš zadatak je da brinete o kancelariji i da brinete o nama delegatima i morali ste da uvrstite 

neka sredstva za kancelariju skupštine. Imamo oko 100.000 EUR za subvencionisanje za razne 

direktorate. Želim da čujem na šta su namenjena ova sredstva. Imamo 290 hiljada A već smo 

100.000 odvojili za direktorate koje smo i ranije subvencionisali. Što se tiče predloga kapitalnih 

investicija, imamo predlog da se izdvoji za neki zaštitni zid u selu Radesa, i da je stigao neki zahtev 

u opštini, ja znam za neki drugi zahtev od strane predstavnika seoskog Saveta i ja kao član komisije 

pitam kako da zahtev predsednika seoskog saveta ne bude usvojen već je usvojen neki drugi 

zahtev. Po mom mišljenju on je dat ili predložen u kafani na nekom ručku. Rapcu i Globocicu necu 

spominjati, razumem da su u pitanju dvogodišnji projekti, i da je to toliko potrebno da se te 

kapitalne investicije završe. 56.000 EUR za vozila u zdravstvu, kada su u pitanju obrazovanje i 

zdravstvo, ja nikada ne komentarišem. Međutim ovo me je začudilo jer smo i prošle godine 

izdvojili nekoliko hiljada eura za potrebe zdravstva i socijalnog staranja. 

Uran Halimi: Hvala, g.Munir! Verujem da ove odgovore možete da mi dobijete sutra, verujem da 

će direktori biti prisutni sutra, jer imamo veoma veliki izveštaj, kao što je Artan već rekao, u vezi 

sa izveštajem direktora. Znam da je to obiman materijal, ali smatram da ovde treba da bude 

izuzetaka čak i ako sam ovom izveštaju posvetio više od 10 minuta, jer je nemoguće obuhvatiti u 

10 minuta. Predložio sam da ih podelim po direktorijatima i da svakom direktoru dam po 10 

minuta. Ako ima još neko da se javi za reč? 
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Munir Jonuzi: Predsedavajući vi ste svi čuli, predsednik je ovde prisutan i on će nam dati odgovor 

jer mi kao komitet za politiku i finansije zaslužujemo malo detaljniji odgovor. Sam naziv ovog 

komiteta znači da se bavi politikom i da se bavi finansijama. Ja sam očekivao da će direktor 

finansije ili visoki službenik za finansije biti prisutan. Niko od njih nije prisutan danas na ovom 

sastanku. I drugo, nemojte se baviti pitanjima koje sam postavio za izvršnu vlast, bavite se pitanjem 

koje sam postavio vama, zašto ništa od sredstava nije izdvojeno za kancelariju skupštine. 

Uran Halimi: Hvala z.Munir, ali nisi čekao, jer je predsednik tažio reč da bih ti dao odgovor, ali 

ti si malo požurio, ne znam zašto, pa sada imamo priliku da predsednik odgovori, jer je on posle 

tebe... Munir, predsednik je zatražio reč da ti da odgovor, izvini što sam ti ja odgovorio, možda 

nisi hteo odgovor od mene, ali možeš da mi kažeš da tražiš odgovor od predsednika. 

Bexhet Xheladini: Pozdravljam vas, poštovani predsedavajući, poštovani članovi Komiteta, još 

jednom vas pozdravljam, hvala vam što ste učestvovali na današnjem sastanku. Pokušaću da 

odgovorim na pitanja delegata. Prvo, primedba koju ste dali, mi smo predložili tačke dnevnog reda, 

ali možemo da se dogovorimo, tako da pojedini direktori sutra neće razmatrati izveštaje i planove, 

već će biti razmotreni u martovskoj skupštini. Na primer, izveštaj Kancelarije za nabavke, 

Kancelarije za zajednice i Kancelarije za rodnu ravnopravnost, kao i Direktorijat za Obrazovanje 

biće razmotren na martovskoj sednici. Međutim, ako se slažete, sutra možemo o svemu da 

razgovaramo. Čim se složite, nije problem, ali samo do martovskoj sednici to treba da se završi. 

Što se tiče predloga-odluke za prenos ličnih sredstava, to su sredstva koja su prikupljena mimo 

predloga i mimo plana. Sredstva koja su planirana, 500 hiljada evra sopstvenih prihoda, odobrena 

su budžetom za 2023 u septembru prošle godine. Reč je samo o sredstvima koja se prenose, koja 

nisu utrošena u prošloj godini i sredstvima koja su akumulirana van plana. Reč je o 254,513.00 

evra. I mi smo ta sredstva raspodelili prema potrebama i zahtevima, većina tih sredstava je 

opredeljena za kapitalne projekte, za dvogodišnje projekte, za projekte za koje imamo ugovore. Za 

projekte za koje imamo ugovore treba da podelimo ta sredstva, jer možda dugujemo privrednim 

subjektima. Ostatak sredstava pokušali smo da rasporedimo u različite direktorijate. Dobili ste 

izveštaj, neću da vas zamaram čitanjem. To je ovde rekao jedan od poslanika koji je uključen u 

predlog projekta zaštitnog zida u Radeši. Nije tačno da je predlog donet u kafani, ovaj predlog je 

uzet na javnoj raspravi koja je održana u školi u selu Radeša,  iz razloga što je prošle godine došlo 

do spora, došlo je do greške u implementacija projekta, gde je ovaj zid bio predviđen kada je 
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izgrađen a nešto drugo je izgrađeno, zato smo želeli da ispravimo grešku. Međutim, što se tiče 

finansijskih sredstava koja smo predložili za Direktorijat za Zdravstvo, obaveštavam vas da je DZ 

već u prošlogodišnjem budžetu izdvojio 25.000 evra za kupovinu vozila. Planiramo da ove godine 

kupimo autobus za potrebe nevećinske zajednice, za prevoz učenica, i iz tog razloga smo i ove 

sredstva podelili sa onima za autobus. Ali mi smo ipak, pošto smo dali ovaj predlog, mislili da 

možda neće biti bolje, da se ne fokusiramo na kupovinu novog autobusa, jer je to veoma skupo, 

daćemo zahtev za kupovinu polovnih autobusa. I, juče sam razgovarao sa Službom za nabavke, 

zakon nam dozvoljava i nećemo sva ta sredstva od 56.000 evra potrošiti za kupovinu autobusa, 

već ćemo u stvari ostaviti 25.000 zajedno sa sredstvima za zdravstvo, ovde takođe ćemo uzeti neka 

sredstva, ostavićemo 60 hiljada. Dakle, ostala su nam neka slobodna sredstva i možemo ih uputiti 

u skupštinsku kancelariju ako želite, ali znam da je skupštinska kancelarija sa prošlogodišnjim 

budžetom odobrena i ima sredstava, ali ako mislite da možemo da potrošimo još 10.000, mi može 

potrošiti više, čak ćemo na sutrašnjoj sednici Skupštine opštine predložiti da ova sredstva, koja su 

prekomerna, prema našem predlogu, treba da budu usmerena. Ako vi kao delegati prihvatite, 

glasajte za to, ako imate različite predloge, možete ih promeniti. To je bilo sve što sam hteo da 

vam kažem u ovom trenutku, ako bude nejasnoća, tu sam za pojašnjenja. Čak i ako postoji neki 

zahtev zajednice Radeša za koji ja ne znam, neki zahtev koji nije uključen, možemo o tome da 

razgovaramo, pa ćemo videti ako nije veliki iznos sredstava, možemo dodati i tog projekta sa 

predlozima koji se mogu realizovati ove godine. Hvala vam! 

Artan Loshaj: Predsedniče, nisam hteo da izađem, ali me je vaša diskusija naterala da razgovaram 

o nečemu sa kolegom, ako bude prilike da razgovaramo i nakon sednice. Govorim o predlogu-

odluci, rekli ste da smo izdvojili blizu 500.000 evra subvencija od prošle godine, ali ovo je 

dodatnih 250.000. Provodim nekoliko dana u kulturnim službama, to je 30 hiljada evra, da li su 

ovo dodaci, više nego što smo podelili ili šta, ne razumem ovo. Uprava Obrazovanja, 30 hiljada 

evra subvencija, ko će biti subvencionisani u upravi. Ranije ste rekli da ste izdvajali sredstva za 

dvogodišnje projekte, optužili ste nas kao PDK svojim izveštajem da ne možete dobro da radite, 

da vas koče dvo-trigodišnji projekti. Sada ćemo o tome razgovarati na sledećoj sednici. Nije 

previše predsedniče eto ti u Brodosavce malo si lokalista blizu 57 hiljada evra, čak i predsednik 

Šabani više je vukao prema Brodosavcu ... znam da si lokalista, ali malo više lokalista. 56 hiljada 

evra za Zdravstvo, sada ste promenili razgovor, da ovde pišete kupovinu vozila za GCPM. Dobro, 

sad si rekao da moraš kupiti autobus, zar ne? Vaše obećanje ODO-a, koje je bilo i u planu za 2023 
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godinu, bilo je da deca – nisam protiv manjine, treba da ih podržim, jer ih je malo, a svakim danom 

ih je sve manje – i ovi od kraja rata putuju besplatno, plus putni troškovi i autobusi. U redu,  vaše 

je obećanje i moja molba vama da ste ove godine planirali da deca većine, jer su i oni postali 

manjina, prve godine plaćaju 50% puta, dok druge i treće godina i do kraja mandata da putovanje 

naše dece od Zapludža do Dragaša, i od Plajnika do Dragaša bude besplatno. Ovo je vaše obećanje, 

jer dobro znate da je autobuska karta skoro ista kao u Prizrenu, čak i naša deca, posebno iz Opolje 

gde dolaze, jedan autobus dolazi u Dragaš, pet autobusa ide za Prizren. Vi nas ovde optužujete već 

četiri godine, a ni sa ovim optužbama ne preduzimate ništa. Razgovaraćemo i o planu Direktorijata 

za Obrazovanje, dobro je da odvojimo sredstva i počnemo sa našom decom, za ovu godinu 

najmanje 50 odsto plaćanje karte, a za sledeću godinu u septembru, kada dođe, da im isplatimo sto 

posto, od 500 učenika, 200 učenika je ostalo presedniće, a u septembru će nam ostati 50 učenika, 

i deca naša idu u Prizren, naše učiteljice i profesorke će ostati bez učenike. Hvala vam! 

Munir Jonuzi: Znam da kolega Artan nije lično pomenuo mene ali javljam se za repliku zato što 

je govorio za nevećinsku zajednicu i autobus koji treba da se kupi za učenike iz nevećinske 

zajednice. Ako pogledamo ove kapitalne investicije i odvojimo direktorat obrazovanja i zdravstva, 

zato što su to zajednički projekti, da li ste videli koliki je procenat između većinske i ne većinske 

zajednice u kapitalnim investicijama. Evo i ja da vam kažem, otprilike između 75% prema 25%. 

Ja samo ne znam zašto se taj autobus kupuje kao deo zdravstva a ne kao deo obrazovanja ili 

administracije. Ali su sredstva svakako iz nevećinske zajednice. Od onih sredstava koje po zakonu 

pripadaju nevećinskoj zajednici po Fer-Share raspodeli. Nisu to zajednička sredstva. I ako ste rekli 

da će taj autobus koristiti i deca iz većinske zajednice kada treba da idu na praksu u Prizrenu. 

Uran Halimi: 30 sekunda replika g.Artan Loshaj. 

Artan Loshaj:  g.Munir, pitam se, zašto Direktorijat Zdravstva kupuje autobus Direktorijatu za 

Obrazovanje. Nisam protiv zajednice, rekao sam vam da ih podržavam i podržavamo ih kao PDK, 

ali možda je prevod bio pogrešan, ili sam govorio malo brzo i ne razumete me. Podržao sam 

inicijativu, a i sam sam uz vas. Rekao sam mu da je to dobro, ali je problem jer treba dati i našoj 

deci. Nisam protiv vaše dece, apsolutno. Artan živi i druži se sa manjinom više nego ti. Nemojte 

me pogrešno shvatiti, ili nešto nije u redu u prevodu. Nisam bio ja protiv, ja sam za, ali je problem 

zašto je obećanje ODO-a bilo da će 2023 godine, u prvoj godini 50% dece većinske zajednice biti 

oslobođeno plaćanja kako bi se ublažila ekonomska situacija. Da ne bih ostavio decu, da nam idu 
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u Prizren. A obećanje je dao ODO zajedno sa predsednikom opštine da će do svog 

četvorogodišnjeg mandata deca većinske zajednice biti oslobođena plaćanja za ubuduće u školi, 

da našu decu zavesti ovde, da naša deca 70 % su otišla u Prizren. Što se tiče raspodele budžeta 

75/25, to je između vas, pošto ste formirali koaliciju, VAKAT i LDK. 

Uran Halimi: Hvala, Artan! Reć je tražio predsednik. 

Bexhet Xheladini: Artan, rekao sam ti na početku, čini mi se da ne slušaš. Za zdravstvo je u 

prošlogodišnjem budžetu izdvojeno 25.000 evra. Sada ova sredstva ne pripadaju zdravstvu, dodali 

smo još 56 hiljada evra, ova sredstva pripadaju Opštini, ali treba da ih spojimo, mi smo uradili 

spajanje fondova, ta sredstva smo dodali Direktorijatu za Zdravstvo. Uradili smo spajanje 

sredstava, morate da razumete. Što se tiče prevoza učenica, možda nije bilo podataka, mi radimo 

prevoz učenika, samo smo ga završili, sada je u procesu gimnazije, ni 50%, plaćamo 100%, čak ni 

do kraja mandata, ali do druge godine vlade ćemo završiti ovaj posao, i nastaviće se, i to je u toku, 

obezbeđujemo besplatan prevoz osnovcima. I za prevoz srednjoškolaca tender je otvoren, očekuje 

se samo konkurs zainteresovanih firmi, i ove godine, kako kasnimo, odlučili smo da platimo sto 

odsto, kartu ćemo platiti sto odsto. Što se tiče kapitalnih investicija za nevećinsku zajednicu, 

garantujem vam, poštovani poslaniče, da su kapitalna investicije za nevećinsku zajednicu 

premašila 41,3%, veća su od 41,3%. Ako neko ne veruje, može da formira skupštinsku Komisiju, 

i da se dokaže. 

Uran Halimi: Hvala predsedniće! Verujem da imamo priliku da o tome razgovaramo sutra sa 

vama. U redu, Munir je tražio reč jedan minut, ali sutra imamo prostora da razgovaramo o ovoj 

tački. 

Munir Jonuzi: Predsedniče ako računamo budžet koji smo usvojili u mesecu septembru i ovo sa 

sopstvenim prihodima onda je stvarno prešlo 41%. Ali ono što smo dobili u septembar zašto nam 

sada to uzimate. Sada pričamo o sopstvenim prihodima. Sada nije 40% prema 60% sada je između 

75% i 25%. Ne pričam o celokupnom budžetu već samo o ovome. Pogledajte i sami, imate sela 

Radeša 10.000, imate Globočica 8.000 i čini mi se Rapca 7.000 to je 24.000 ukupno. Pogledajte 

Opoljski deo naše opštine 90 i nešto hiljada EUR. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Jonuzi! Verujem da je reč o transferu sredstava, ne verujem da je 

značajnije izdvajanje ovog budžeta, važnije je da se ne potroši džabe, ili da nam ide u suficitu. 
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Međutim, mi možemo i sutra da razgovaramo sa vama. Nastavljamo, ko je za ovu odluku o prenosu 

sopstvenih sredstava, ko je protiv? Uzdržani? Znači imamo četiri glasa Za, jedan Protiv i dva 

Uzdržana. Ovu raspravu nastavljamo sutra, jer vidim da i dalje ima nejasnoća, ili možda neke 

promene na bolje, predlog za dobru izmenu u izdvajanju ovog budžeta. Nastavljamo sa trećom 

tačkom, imamo izveštaj o radu OOBZ-a za drugu polovinu 2022. Ako neko želi da uzme reč o 

ovom izveštaju. Ako ne, nastavljamo sa četvrtom tačkom, a to je izveštaj o radu izvršne vlasti za 

2022. Artan, sada je red da pričaš o čemu si ranije pričao. Ako hoće neko da diskutuje o izveštaju 

o radu izvršne vlasti za 2022, takođe i o planu rada za 2023. Veliki je obim materijala, to se već 

vidi, bio sam iznenađen kada sam dobio materijal, bilo je problem pregledati svaki detalj. Artan, 

imaš reč? 

Artan Loshaj: Predsedavajući, pre nego što počnem, pitam se zašto ste iznenađeni sa izveštajima, 

kada ovo potpisujete. Molim te ne prekidaj me sad, kasnije možes replicirati. Iznenađen sam, sa 

tobom, zašto se pitaš za izveštaj, koliko vidim, ti si samo tu, samo da držiš red, jer znam da te ne 

pitaju za dnevni red, žao mi je što čujem koliko se trudiš da im se uvučeš pod kožu, ali postoji 

problem, neće te uzeti. Predsedniče, u izveštaju i planu vašeg rada i vaših direktorijata, rekao sam 

ranije, veoma je obimno, hteli ste danas da protestujete, nemojte da razgovarate sa mnom, ali kad 

sam video platu koja mi je izašla 800 evra, rekoh da objasnim, građani kažu da je dobio veliku 

platu... nije baš dobro, samo sam dobio malo energije, malo volje da razgovaram. Počinjemo sa 

izveštajem o radu predsednika. Predsedniče, izveštaj vam je dobar, ali imam dve-tri male 

primedbe, na primer, kada ste ovde napisali, „obezbeđen je miran, tolerantan, demokratski i 

kooperativan ambijent između direktorijata i osoblja“. Predsedniče,  mirno okruženje je bilo i pre 

sa PDK-om... pa, hteo sam da priznaš sam da si uzeo izveštaj copy-paste, znate, jer g.Šaban je bio 

popustljiv prema direktorima, g.Šaban je bio popustljiv prema osobljem, jer oni više sedali u Meki 

nego što su sedali na poslu, odnosno ovo ste nasledili od PDK, jer ovi direktori su i iste radnike, 

dva tri ljudi su se promenili. Uran je stigao, ti i tri-četvorica tvojih direktora i potpredsednik. 

Drugo: „opštinski organi su snažno angažovani na povećanju efikasnosti opštinskih službi, poput 

administrativnih, kao i usluga snabdevanja kao što je voda za piće“. Ne znam o kojoj vodi pričaš. 

Dobro, samo sam da napomenem gde mi nije jasno, da si napisao u zagradi „Dragaška voda“, 

nismo bih raspravljali. Tražio sam to, hvala. "Odobreni budžet za 2022. je realizovan 95%", digli 

ste ovo rukovodstvo do neba, čekaj trenutak, jer sa ovim radnicima administracije, urbanizma, 

nabavke, takođe smo i mi radili sa njima. Čekajte malo, dobro si uradio što si realizovao 95%, jer 



8 | P a g e  
 

dobičemo subvencije iz državnih grantova, ali zbog efikasnosti i kvaliteta nemojte žuriti. Nek 

padne prvi sneg, onaj put u Restelici koji si, traktorima očistio sneg i noću stavio asfalt, posle šest 

meseci če izači, izači jer su i kod nas izašli, još dve godine, ne žuri. Znam da je to bila prva godina, 

da vam treba malo više pozitivne energije da biste dali radnicima, ali ne ide, jer ti radnici pripadaju 

PDK-u, predsedniče. Urbanizam, nabavka, isti su. Ne pale, jer su dizelaši, samo na guranje treba. 

Ovde sam video: "odrađen je kvalitetan i stabilan posao", rekao sam to. Više o vama - kao 

predsednik ste tako simpatični, podržavao si, neke zahteve, neke memorandume, podržavali ste i 

sa novcem, vrlo dobro, osim na poslednjoj i pretposlednjoj stranici 25 i 26, „ugovor o dodeli 

finansijskih sredstava Opština Dragaš – NVO „Qendra““, niste stavili iznos. Ima li propusta, ili se 

to prikriva. Dobro, ne shvatam to kao lošu stvar, jer kompjuter može da ne prihvati, nema broja. 

Evo, na primer, „ugovor o dodeli finansijskih sredstava Opština Dragaš – Fidani“, 3.300. Ovaj 

'Qendra', niste stavili ni ispod, 26., „ugovor o dodeli finansijskih sredstava Opština Dragaš – NVO 

„Demokratska omladina Gore“, čak ni ovde nije iznos, već radi transparentnosti, dobro je da se 

prikaže iznos, 1000, 3000 ili 5000. Za sutra ako imate mogučnodti. Dobro hvala vam! Ovo je bilo 

za tebe, jer sam ih podelio jedan po jedan. Kod Direktorijata za Finansije nisam ekonomista, sutra 

imamo našeg odbornika u skupštinu koji će da razgovara sa direktorom, jer ne znam mnogo, samo 

želim da pitam izveštaj koji direktor ima, ljude koji su isplatili dug 20 ljudi, ljudi koji uopšte nisu 

izašli na otplatu dugova su 39, odnosno blizu 70%. Sefidini je branio direktora, sećanje mi je jako 

sveže, kada ga je branio, rekao je da je većina njih platila. Čak ni on u izveštaju nije napisao novac 

sudskog izvršitelja, koliko je dao, koji je uzeo predmete, 67 i ko ih je vratio, koliko ih je dao, bolje 

je radi transparentnosti napisati 200, 300 , Rečeno mi je da je 460 evra napravio neki trošak, neku 

štetu za Opštinu, direktor finansija, da je napisao u izveštaju, 460 evra gubitak, da prizna napravio 

sam štetu od 500 evra Opštini,  građanima neka objasni ne meni, jer ja sve znam. Izveštaj i Plan 

rada Direktorijata Administracije i ovde u upravi je naš copy-paste, ali imam pitanja za vas, kao 

predsednika, a sutra i za direktora. Plan rada nabavki, po zakonu – imamo i OSBE ovde, ne znam 

da li smo u pravu, neka nam daju reč ili nam daju pojašnjenja – da Plan rada nabavki mora da se 

završi i da bude odobren do Skupštine, do kraja februara. Nisam to video u planu za 2023, čak ni 

prošlog meseca u planu Skupštine opštine nismo imali na razmatranje Plan nabavki. Odnosno, još 

jednom da bude jasno, Plan nabavki morate da izradite vi, Skupština Opštine, i da se o njemu 

raspravlja, da se odobri u Skupštini, za investicije koje će doći 2023, a to je – mi smo bili na obuci, 

u kontaktu smo sa Xhemilom, u kontaktu smo sa Munirom - imamo do kraja februara. Dobro je 
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da se pripremi ovog meseca, krajem marta naj kasnije, da imamo kao plan i da ga glasamo, za 

investicije. Zdravstveni izveštaj, ovde imamo o čemu da razgovaramo. Predsedniče, nisam mogao 

da razumem ovaj izveštaj i plan rada. Da li je to izveštaj ili plan? „Zdravstveni sektor, opšti ciljevi“, 

kopija je i izveštaja i plana. Odnosno, on nema pojma o zdravlju, njegove sposobnosti su veoma 

ograničene, ne sluša, nepopravljiv je jer ne pita, niti zna, niti se konsultuje. Na nijedan zvaničan 

sastanak – jer sam tamo radnik – ne ide apsolutno u Prištinu. Možda uzme auto, i vam uputi zahtev, 

ali ne ide na sastanke, jer ga pitamo, ne dobijamo odgovor. Znači plana rada, samo sa jednu 

stranicu, za celo zdravstvo, to je žalosno. Ne razumem ovog direktora, koliko god rekao, imam 

osećaj da je sve tvrdoglaviji. Takođe, idemo malo u detalje. Ne, ne za sutra jer neću stići sutra, jer 

moram malo da vas pripremim za sutra. Napisao je tu: "Inspekcija privatnih domova zdravlja". 

Inspekcija privatnih centara, ja ne znam koliko privatni centra ima. Ima ih dva ili tri, vi vodite 

jednu od njih. Ne znam da li su išli kod predsednika sa inspekcijom, uzeto je, ako nisu, nemoj 

pisati. Jer jedan inspektor Opštine, predsedniku ne ide u inspekciju, nemoj da pišeš jer ovde nema 

te privatnosti, to je dr. Musa i ti si. Znači, nemoj samo pisati, da se popune dve-tri stranice. Čak i 

„izradu plana akomodacije za teritoriju Opštine“, ne razumem. Ne znam šta je plan akomodacije. 

Kod dostignuća, da vidimo gde smo. Da ne raspravljamo o organizaciji, žalosno je. Ovde možete 

videti dostignuća, „modernizacija zdravstvene opreme“, stramota predsedniče. Ništa nije doneo. 

Bez sredstava za higijenu, bez šampona za ruke, bez palome, to je nagore. Čistoća nije nula, nego 

ispod nule. I sami ste ovde, ne znam kako ste mogli da prihvatite ovaj izveštaj. Ne vidim uplan šta 

če uraditi povodom ovog pitanja. Ja to ovde nisam video u planu, na primer, povećava kvalitet u 

radu. Jedini GCPM –koji nema radiologa smo mi. Rekao sam to i prvi put. Zar nemate plan recimo 

2023 da je ovaj direktor zdravstvo done blizu propasti. Još tri godine mandata, zdravstveni sistem 

ide u kolaps, a posle tri godine moje reči su zapisani, moji govori su evidentirani, dva lekara neče 

da ostanu ovde. Sramota je, da četiri godine kao direktor, još dve godine sa vama šest, da se uradi 

jedan plan, da se pošalju dva doktora na specijalizaciju, jedan radiolog na specijalizaciju. Smejete 

se predsedniče, optužili ste nas u zdravstvu da smo pogrešili, došli ste na vlast, ali nastavljate sa 

istim direktorom. Jedini GCPM, rekao sam ti još jednom, koja nema radiologa. Uradiš jedan 

rendgenski snimak, CD ti donose da pročitaš, ili novom doktoru. Jedini GCPM na Kosovu i u svetu 

koji nema biohemičara. Zar nemate plan, hajde Šaban, nije znao, Salim je bio poljoprivrednik nije 

znao, ali vi kao predsednik da ste planirali da za četiri godine voditi dva doktora na specijalizaciji. 

Uzeli ste doktore, donesli ste doktore iz drugih oblasti, dobro ste uradili. Zašto niste imali u plan 
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dovesti i ginekologa, kad ste več doneli specijaliste. Obezbedili ste dva specijalista, rekao sam vam 

još jednom, jako je dobro što ste ih obezbedili, ali zašto niste obezbedili i specijalistu ginekologije, 

što je preko potrebno i statutom GCPM-a imamo pravo da imamo pedijatra, ginekologa, radiologa 

i biohemičara. Nemamo pravo da imamo neurolog, neuropsihijatar i oftalmolog. Hvala vam puno 

u ime građana, jer dosta ljudi idu na kontrole. Što ne pozovete ginekologa, zašto ne pozovete, dr 

Fehmi, pošto su i oni penzioneri. Deficitarno osoblje, dr Fehmia služi ovde več 40 godina. Doktor 

Fehmia je tu, i postoji potreba i bolje poznaje građane. Takođe, da ne zaboravim, da li možete da 

nam objasnite koliko su plaćena ova dva lekara, a koliko im je ugovor, da li je šest meseci, godinu 

dana ili tri godine, da znamo. I hočem da se nadovežem na poslednju sednicu, jer sam otišao nešto 

ranije, imao sam posla. Sefidini, kada vas je pozvao, sa replikama o reakciji PDK, što je učinio za 

dva doktora i doktoricu. Tog dana nisam bio tu na sednici, jer PDK i ovi drugi ne pričaju. Da nisam 

ja zatvorite i..., hoću da te pitam nešto, dobro si uradio za doktoricu koju si uzeo konkursom, jel je 

to čerka Selamia, ne znam, čestitam vam na tome, ali dobro je predsedniče makar jednom mesečno 

da možemo da joj vidimo lice, jer u svakoj zemlji u Republici Kosovo, na specijalizaciji kada odu, 

jednom ili neki petak da dođe pošto si je uzeo konkursom. Znam, specijalizaciju je dobila na 

privatnom, ali posle ste je doveli zbog drugarstva a putem konkursa u GCPM. Ako je službenica 

GCPM-a, obavezna je da se sastaje bar jednom mesečno da dežura, da je vide građani, da upozna 

radnike, i građani da kažu ova je novi doktor ima specijalizaciju, pa da vam osvoji još jedan par 

izbora, znate, nije mi problem, ja mogu sam da ih osvojim za sebe. Mislim, dobro je, još jednom 

si rekao, zovi me... dobro, vidim da si malo revoltiran, ali ja sam ti postavio ovako bezazleno 

pitanje, danas, kaži mi na neko mesto u R. Kosovo... da, imam pravo da pitam, u pravu ste, vi 

imate pravo da mi ne odgovarata, pitam vas kao predsednika, recite mi koliko imaju... da li imam 

pravo da pitam koliko su plaćeni ti specijalisti? Da, u pravu sam što pitam. Da li sam u pravu, još 

koliko meseca imaju ugovor sa vama, da li šest meseca, godinu, pet godina? Za transparentnost, 

kažete da smo veoma transparentni. Ajde reci kolika je mesečna plata za doktora koji posećuje 

jednom nedeljno, samo pitam. Čak i ako te vrlo jednostavno pitam, imaš li plan za 2023. da 

pošalješ lekara na specijalizaciju, jer ne pitam te loše, ne lično se s tobom, poštujem te koliko 

hoćeš , nego pitaju se i građani, koliko je plačen taj doktor koji ovde dolazi, pitati ču predsednika 

i odgovoriti.. Predsedniče, stanje u pedijatriji, znate, ja sam o tome više puta raspravljao, jadno je, 

zar ne? Rekao si da za mesec, dva, tamo pro kišnjava, kad je bila odbornica sa detetom i nema gde 

da promeni svoje dete, pedijatrija ne radi, sad si ti prebacio apoteku dole, imamo mesta, u celoj 
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pedijatrija imamo mesta koliko hoćeš, deca trudnice sa decom idu na pedijatriju na drugom spratu. 

Čak i u pedijatriji sede sa drugim pacijentima koji su hronično bolesni. Danas ima i virusa, znaš 

bolje, ti si specijalista, jednomesečno dete čeka u redu dva sata, samo jedan ultrazvuk radi, 

doktorka radi, doktor radi, pedijatar radi. Sa prvog sprata idu na treći sprat da urade ultrazvuk, sa 

trećeg na drugi sprat kod psoete specijaliste, sa drugog sprata idu na prvi sprat po vakcinu. Dobro 

znate, predsedniče, kada su gradili GCPM, uradili su ulaz posebno, da nema kontakta sa 

novorođenom decom sa hroničnim bolesnicima, sa infektivnim bolesnicima. Sada imaju priliku. 

Rekao sam to prošli put, govorim i danas, sad kad su izašle plate i koeficijenti su nam dodeljeni, 

opasnost na poslu, da se podele kvalifikovanije medicinske sestre sa srednjom školom i fakultetom. 

Dobro je da se obavesti i direktor zdravstva, ovog meseca do 10 da spremi nove ugovore, a idućeg 

meseca neka se od ostalih razlikuju oni koji su diplomirani i oni koji su u opasnosti, jer Vlada ih 

je razlikovala, treba da ih i opština razlikuje. Dobro je ovih dana da razgovarate vi o novim 

ugovorima, ko ima najviši nivo u zdravlje, a ko ima opasnost. Medicinska sestra koja radi u hitnoj 

pomoći ili koja radi na rendgen ne može da se svrstava u kategoriju sa medicinskom sestrom koja 

radi u kartoteci, ne optužujem one koje ne rade, ali mesto rada određuje opasnost. Mislim, dobro 

je baviti se ovim stvarima, što se tiče diskusija koje ja vodim i zbog kojih ste ogorčeni, nisam ja 

kriv što se ljutite. Ja sam opozicija da pronadjem vaše greške, jer kada opozicija pogreši, ti 

napreduješ, a budite malo efikasniji i...hvala! 

 Uran Halimi: Hvala, g.Loshaj! Neko drugi jel hoče reč? g.Munir Jonuzi. 

Munir Jonuzi: Moram da ukažem predsedniku na stvari koje on verovatno zna da postoje. Imamo 

pet centara porodične medicine u našoj opštini, jedan od tih centara jeste centar porodične 

medicine u selu Rapca u kome je stalno zapošljen samo jedan medicinski tehničar, povremeno 

imamo lekare koji dolaze i to se dešava jednom ili dva puta nedeljno. Znamo da na osnovu zakona, 

centar porodične medicine treba da broj sedam zaposlenih, da imamo tehničare, lekare, 

stomatologe i tako dalje. I u prethodnom mandatu sam ukazivao na ovaj problem. Dok mi u ovoj 

situaciji nemamo ni pomoćne radnike. Govorio sam o tome da nam zdravstveni radnici sami 

održavaju centar porodične medicine. Ja se nadam da će se u narednom periodu nesta preduzeti 

povodom ovog pitanja. Kolega Edin je ukazao na jednu stvar, da se elektronska verzisa ne slaže 

sa štampanom verzijom. Ja kao čovek koji nikada ne gleda štampane verzije pričao sam malopre 

o budžetu, o sopstvenim prihodima o potrošnji, moje pitanje je zašto se ove dve verzije razlikuju. 
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Zašto imamo razliku između elektronske i štampane verzije. Kako je to moguće. Kako je to 

urađeno. Na primer administracija 4.000 EUR, to u elektronskoj verziji nemamo. Asfaltiranje puta 

Zlipotok-Globocica-Baqka nemamo, puno stvari nemamo u elektronskoj verziji. Zašto da se 

elektronska verzija razlikuje od štampane verzije. Želim da ukažem na jednu tehničku grešku, kada 

se govori o sufinansiranju kancelarije predsednika sa humanitarnom organizacijom “Jetimet e 

Ballkanit”,  napisano je da smo učestvovali sa 40.000 EUR dok smo mi učestvovali sa 30.000 

EUR. Možda je nešto dodatno dodato ali ja nisam o tome upućen. Mislim da je to tehnička greška 

koju treba ispraviti. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Jonuzi! Želi li još neko da razgovara? Hteo sam da se nadovežem 

kod prethodnog govora, o izveštaju, radi se o ovom izveštaju koji imamo ovde o radu izvršne 

vlasti, ja ne potpisujem izveštaj o radu izvršne vlasti, ja samo potpisujem odluke izvršne vlasti. 

Onda, što se tiče kabineta predsednika, ja nisam deo kabineta predsednika, ja sam u 

zakonodavstvo, ja nemam nikakve veze sa time, odnosno predsednik i izvršna vlast su potpuno 

drugačiji od nas ovde u Skupštini. Želi li još neko da razgovara? Onda nastavljamo sa glasanjem 

četvrte tačke dnevnog reda, ko je za izveštaj o radu izvršne vlasti za 2022. i plan rada za 2023. 

godinu? Dakle, ko je za da se sutra ide na sednicu. Ko je protiv ovog izveštaja? Uzdržanost? Četiri 

glasa za, dva protiv i dva uzdržana, prolazi ovaj plan rada za 2023. Imamo poslednju tačku, 

eventualnu. Ako neko želi...dobro, pre nego što pređemo na eventualno, imamo neke zahteve 

građana opštine Dragaš. Imamo Almira Ibrahimija, koji je tražio da mu Komitet obezbedi kolicu, 

čija je vrednost i do 1800 evra. Onda je sledeći zahtev svakako za zdravlje, to je Ymihane Qengaj 

iz sela Plajnik, sa dijagnozom tumora, drugi je Fuat Krieziu, radi se o njegovoj ženi, o bolesti... Ne 

razumem, znači i rak dojke. Imamo i četvrti i poslednji zahtev, to je Selvišah Mehmeti iz sela 

Zaplludžje, takođe sa dijagnozom hepatitisa... Ne razumem, ovo je takođe, imaju mnogo zahteva 

za finansijsku pomoć. Pozivam Predsednika da uzme reč, pa ćemo onda razgovarati ako je o 

svakom potrebno. 

Bexhet Xheladini: Hteo sam da odgovorim Artanu o opasnosti na poslu. Juče smo se zajedno sa 

osobljem bavili ovim pitanjem, naravno da su vas obavestili, i znate, i zato iznosite stvari koje ste 

čuli da planiramo da uradimo, i sada, ti to radiš kao zahteve, da kad se završe, da ljudi kažu da je 

zato što je Artan dao predlog zato je urađeno. To je copy-paste druge osobe koja ranije radila tako. 

I ja imam poštovanje, Slušaj, istina je ono što kažem. Nemojte tolerisati, to je vaš posao. Ne, nisam 
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te uvredio. Dobro, sada prelazimo na one zahteve, jer je zahtev Almira Ibrahima upućen i 

Kancelariji za Zajednice, i dobro je da KPF odluči o ovom zahtevu, da se konsultuje sa 

Kancelarijom za zajednice, čak i na sledećoj sednici KPF-a zauzimamo stav da je i ovo pitanje o 

kome može da odlučuje Komitet. Ako vidimo da li je moguće da kancelarija za zajednice preko 

raznih donatora obezbedi invalidska kolica ovoj osobi, jer ja to znam, on je zaista u stanju kao što 

je opisao, onda možemo i mi kao Komisija, možete kao Komisija da odvojite sredstava. Što se tiče 

ova tri druga zahteva, sve su to zahtevi koji zahtevaju novčanu pomoć zbog bolesti. Predložio sam 

da se to obrati kancelariji predsednika, mi i prošle godine smo izdvojili i finansijska sredstva za 

bolesne osobe, posebno one obolele od raka, i naravno da ćemo odlučiti i izdvojiti sredstva i za 

ove slučajeve, ali neki ljudi su naučili ovo, znaju da KPF može izdvojiti više sredstava, i za to su 

upućena vama, ali ipak, ako potrošimo sredstva, izdvajamo više i nekima i drugima koji su jednaki 

ovim i imaju iste bolesti, onda im se možemo osvetiti, da se potroše sredstava i da ne dobiju svi. 

Moj predlog je da ova tri zahteva idu kancelariji predsednika, takođe iz subvencija predsednika, 

kao što ćemo podeliti svima onima koji boluju od rak, podelićemo i ovim ljudima.  

Uran Halimi: Hvala, predsedniće! Ako želite nešto da dodate, daću vam reč. Ne znam, redovno 

smo delegirali zahteve Komiteta kancelariji predsednika, ali nemam neki izveštaj koliko su uzeti 

u obzir oni koje smo ranije poslali. Onda ih proverim u izveštaju. Reč je zatražio g.Artan Lošaj, a 

za njim i g.Edin Kurt. 

Artan Loshaj: Predsedavajući, primedbe za vas i direktno za predsednika. Predsedniče veliko 

poštovanje kao starija osoba, veliko poštovanje kao doktor, ne tolerišem, o političkim debatama 

možete da me vređate nedeljama i danima koliko hoćete, politički o debatama, da me maltretirate 

i ignorišete, ja to ne tolerišem, ovo ti kažem, bolje ti je da mi se izviniš. Ne trpim maltretiranje, ja 

nisam došao, da me uporedjuješ sa nekim. Građani su me doneli ovde. Rekao sam ti o politici, 

politički, možeš da me porediš koliko hoćeš, kažu mi da dobijem informaciju i da je donosim, 

nisam raspravljao, pravi muškarci tražu izvinjenje. Kada sam napravio grešku kod vas, došao sam 

javno i tražio oproštaj, predsedniče, oprostite mi što sam pogrešio. Maltretiranje i poređaj sa 

drugima, ne tolerišem. Ja sam belog obraza, pojaviću se pred tobom gde hoćeš, ne molim te kao 

roditelj, nego te molim kao stariji, kao lekara. Molim te, poslednja primedba, javno ti kažem, 

nemoj da me vređaš, ne tolerišem ja tebe, ne trpim predsednika kao onaj drugi. Politički, da, 

možete me zvati kao Šabani ili onaj drugi, jer sam ih i sam pomenuo, ali i vi ste me ignorisali... 
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nemojte molim vas, muškarci traže oproštaj. Možem li da nastavim na eventualno ili da dođem još 

jedan put, jer sam imao repliku? 

Uran Halimi: Da, još jednom smo stavili na glasanje zahteve koje smo imali i delegirali 

predsedniku. Ako je u pitanju diskusija u vezi sa ovim zahtevima gde ste vi tražili za reč, Edin i 

Munir možete uzeti reč. Ako imate bilo kakva pitanja o zahtevima koje smo poslali predsedniku, 

izvolte za reč. 

Edin Kurt: Pozdrav svima. Zanimaju me dve stvari. Prva koliko mi kao Komitet za politiku i 

finansije imamo sredstva na godišnjem nivou da odvajamo za ovakve slučajeve i drugo što me 

zanima jeste da li je zahtev gospodina Almira Ibraimi, iz nevecinjske zajednice, obzirom da od 

kada sam ja član ovog komiteta pa do sada nismo dodeljivali sredstva ne većinskoj zajednici. Tako 

da ako je iz manjinske zajednice ne bi bilo loše da pomognemo ovom čoveku. 

Uran Halimi: Hvala, reč ima g.Munir Jonuzi. 

Munir Jonuzi: Gospodine predsedavajući ja nemam pravo da diskutujem za zahteve koji su 

poslati predsedniku opštine. Ja imam pravo da diskutujem za zahteve koji su poslati komitetu za 

politiku i finansije. Gospodin Edin je pitao da li je gospodin Almir pripadnik nevecinske zajednice, 

da, svi to znamo da, to piše i u dokumentu. On, njegov otac i njegov rođak su prošle godine imali 

saobraćajnu nesreću kod Žura, ovde u tom dokumentu je sve to navedeno. Da li mi treba da čekamo 

dozvolu nekoga da bi pomogli ovom čoveku, ja mislim da ne bi trebali da čekamo. Dajte da 

podržimo ovaj predlog jer mi imamo pravo da izdvojim a do 2.000 EUR. Ovo je zahtev na 1.800 

EUR. I ujedno ovo je prvi zahtev iz nevećinske zajednice, pokažimo da idemo u ispravnom smeru 

i podržimo ovaj zahtev. 

Uran Halimi: Hvala, g.Jonuzi! Neko drugi ako hoče reč? g.Loshaj tražio je reč.   

Artan Loshaj: I ja se slažem sa ovim zahtevima, nije dobro da odvojimo manjinu od većine, nego 

radi bolesti, a zarad mogućnosti da predsednik Opštine preko 1000 evra nema pravo da daje, jer 

nisam protiv predsednika, ali do 1000 evra je granica predsednika koji može da pruži pomoć, 

odnosno od 1000-2000 evra daje Komitet. Predsednik daje do 1000 evra. Zahtev je 1800 evra. A 

onda, čak i da predsednik želi da izvrši ovu uplatu, ne može. Zatim, ovaj problem direktno pripada 

KPF-u. Takođe, poznajem ovu osobu, je iz Dragaša, imao je nesreću, u nesreći su mu poginuli 
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stric i otac, sam je samo sa majkom i detetom siročetom, stanje mu je teško. Ja sam za, Komitet 

može da mi da 1800 evra da kupi ovu kolicu. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, g.Lošaj! Predsednik je pomenuo da je uputio zahtev i Kancelariji za 

zajednice, ako Kancelarija za zajednice to ne može da obezbedi, ili ako isti zahtev je upućen dve 

tri strankama, dobro je da koordiniramo, da ako mi subvencionišemo sa 1800 evra za kolicu, izađe 

i donator i kupi druga kolica, ovaj može automatski da osvoji dve kolice, i jednu ne vraća, jer je 

dobio. Onda, bar tako sam ja shvatio shvatio, ako ne može predsednik da nam to još jednom 

objasni, onda možete svako da uzme reč za repliku. 

Bexhet Xheladini: Zahtev Almira Ibrahimija upućen je i Kancelariji za zajednice i KPF-u. Zahtev 

Almira Ibrahimija je razuman, moramo mu pomoći, a Komitet mora zauzeti jedan stav...to je vaš 

posao. Ipak, nije kasno da se sačeka martovski sastanak, komiteta, konsultovali smo se sa 

Kancelarijom za zajednice i postoji mogućnost da nađemo donatora, da mu daju tu kolicu. Ako to 

ne može da se uradi do marta, neka Komisija odluči i izdvoji ova sredstva za kupovinu ove kolice. 

To je to, ali možete da odlučite i danas, to je vaš posao, nije problem. Da, ta sredstva ne pripadaju 

Komitetu, pripadaju kabinetu predsednika, tih 100 hiljada evra jesu, kako god odlučite, ta sredstva 

se skidaju iz kabineta predsednika, minusiraju se i smanjuju. 

Uran Halimi: Hvala, predsedniče! Jedan minut repliku ima g.Edin Kurt, posle njega g.Munir 

Jonuzi, jednu minutu. 

Edin Kurt: Hvala vam što ste me obavestili, ta saobraćajna nesreća je bila velika tragedija za tu 

porodicu, tražim od kolega da podrže i u svoje ovaj predlog danas na našem komitetu za politiku 

i finansije. Što se tiče kancelarije za manjinske zajednice ja nemam poverenje u kancelariju za 

manjinske zajednice. Ova porodica je pripadnik goranske zajednice dok gospodin Uzair Hamza 

zadnjih nekoliko godina nije pokazao zalaganje za goransku zajednicu već više za bošnjačku. Tako 

da iz tog razloga tražim od kolega da usvoje ovaj zahtev i podržimo ovu porodicu. Od kada sam 

ja član, ponovo ponavljam, ovo je prvi put da imamo zahtev pripadnika manjinske zajednice. 

Uran Halimi: Hvala, g.Kurt! g.Jonuzi ima reč. 

Munir Jonuzi: Gospodine predsedavajući, dokle vi nameravate da tražite donatore kada su u 

pitanju pripadnici nevećinske zajednice. Dokle nameravate da angažujete KFOR i OSCE kada su 

u pitanju pripadnici nevećinske zajednice. Da li je ovo i naša opština. Donatori neka obezbede 
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sredstva za nekog drugog čoveka. Nažalost imamo ih puno. Zašto bi smo mi čekali mesecima da 

se reši ovaj slučaj kada imamo mogućnost da to uradimo sada. Takođe, rekli smo da ćete nas 

upoznati sa zahtevima koje smo razmatrali prošle godine ali nisu rešeni zbog finansijskih 

sredstava, sada imamo jedan predmet iz nevećinske zajednice i vi odmah gledate da tražite 

donatore. Da li mi imamo sredstva, imamo, onda je gotovo. 2 delegata su dala predlog i molim vas 

da stavite ovo na glasanje i da ne komentarišite mnogo. Da li ovaj čovek zaslužuje pomoć, da. I to 

hitnu pomoć. A što se tiče šefa kancelarije da li on pomaže goranskoj zajednici, da pomaže i 

goranskoj zajednici, verovatno i bošnjačkoj zajednici a u zadnje vreme ponajviše bugarskoj 

zajednici. 

Uran Halimi: Hvala, g.Jonuzi! Jednu minutu repliku Artan! 

Artan Loshaj: g. Kurt, molim te nemoj se spuštati na nizak nivo pa da politizujemo sa bolesnima, 

ne goranac, ne bošnjak, ne većina, ne manjina. Sramota je za sve nas, govorim to kao zdravstveni 

radnik, a govorim to pomalo kao stariji. Sramota je da pravimo politiku sa invalidom, nemojte jer 

još nisu izbori. Ti problemi koje imate, većina - manjina, Goranci - Bošnjaci, ostavite kancelariji 

za zajdnice, hajde da izađemo na glasanje, glasajte za, odobrite. Onog gospodina, vidim svaki dan, 

svaki dan izađe u šetnju sa kolicom, do stadiona i vrati se. Sam je kod kuče, sa majkom i sinom. 

Ne bavite se politikom, ja verujem - ne verujem Uzairu, ne da nadje KFOR, ne OSBE. Molim vas, 

makar sa bolesnicima, invalidima, nemojmo se zezati. 

Uran Halimi: Hvala, Artan Loshaj! Reč je da taj iznos sredstava za pomoć, predsednik je istakao 

da mi nemamo sredstva kao Komitet, uzečemo iz kancelarije predsednika, zato sam the da 

odgovrim Edinu Kurt, Zatim, sledeće pitanje, Edin Kurt je rekao da ne veruje Kancelariji za 

zajednice, to je vaša lična stvar, da ne znam da li da mu verujem ili ne. Što se tiče gospodina 

Jonuzija, on je malo ispolitizovao situaciju, kao da mi pravimo razlike, ali jasno se sećam kada 

smo subvencionisali letnju školu u KPF-u, ako se sećate, skeptičan sam bio oko toga da 

subvencionišemo leto škole, čak sam tražio i podatak koliko je naših učenika pohađalo tu letnju 

školu, nisi ni pomenuo. Drugim rečima, tražite podršku tamo gde vam odgovara da vas podržimo. 

Imali smo različite zahteve, sada mnogo dobro, veoma aktivni, sviđate mi se, tebi po prvi put ti 

čujem glas g.Kurt. Ovo mi se baš sviđa, nikad nisi progovorio, nikad nisi uzeo reč, danas malo 

politizujete, glupo je, ne pripada ovoj zajednici i tako dalje, ovi razgovori ne prolaze kod mene, 

jer su za mene svi građani isti. Mi smo Komitet, stavičemo na glasanje, ako mislite da treba da ih 
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subvencionišemo, ali posle čemo ih sve subvencionisati, sva četiri zahteva, razumete li, čak i kada 

dođu sledeći zahtevi, mi čemo ih tretirati isto kao što vi tretirate ovaj zahtev. Da niko ovde ne 

dolazi iz zadovoljstva da napravi zahtev. Zaista mi se sviđa tretiranje ovog slučaja, ali sve slučajeve 

treba da rešavamo na ovaj način, da kada sam pitao za broj učenika, da se dobro sećate, znate, kada 

sam pitao za broj studenata koji pohađaju letnju školu, jer subvencionišemo medicinu, mnogo 

osetljivih slučajeva, subvencionisali smo letnju školu, bez računa, ako se sećate 2000 evra, dali 

smo im, vi i ja zajedno, ja sam bio uzdržan, ako se sečate, na glasanju. Subvencionisali smo letnju 

školu, ispunili druge uslove i delegirali je predsedniku, danas više nisam morao da delegiram 

gradonačelniku. Da, sviđa mi se, hajde da glasamo, ne raspravljamo, ne, hajde da glasamo, ako 

mislite da treba da subvencionišete sve moje zahteve, hajde da glasamo, ovi če da idu zajedno u 

paket, a ne posebno. Ne, nema replika, završeno je sa replikama, dva puta sam mu dao repliku. 

Odnosno, ako subvencionišemo sve zahteve, ako ne, nijedan. Znate šta odlučujete. Da, 

predsedniče. Stavili smo i moj predlog na glasanje. U redu, u redu, stavljamo moj predlog na 

glasanje. Samo sačekaj malo, da vidimo šta nam predsednik kaže, Artane. 

Bexhet Xheladini: Predložio sam vam u vezi sa zahtevom Almira Ibrahimija, poznajem ga lično, 

znam da je u veoma teškoj situaciji, umrli su mu i otac i ujak, a njihova ekonomska situacija je 

loša. KPF ne treba da čeka u martu, neka zauzme stav, neka podeli sredstva, a za ostala tri zahteva 

garantujem vam da ćemo im dodeliti sredstva, podelićemo ih ravnopravno, ko je sa rakom.. .ako 

svi dobiju 500, svi če dobiti 500, ako dobiju 300, svi dobijaju 300, a ne neko da dobije 2000 a neko 

uopšte, tu je problem. Takođe, ovi slučajevi koje sam video, znači da su otišli i operisani u 

privatnim bolnicama, u američkoj bolnici, sada postoji mogućnost da je i on otišao u državnu 

bolnicu i da je operisan. I sam sam doktor, znam slučajeve, rekao sam i da sam celog života radio 

za humanizam, a nikad nisam pravio razlike po nacionalnom, niti po političkom aspektu. Dakle, 

slučajeve kojima je potrebna pomoć za bolesti, delim ih u nekoliko grupa, oni koji boluju od raka 

dobijaju određenu sumu sredstava, oni koji imaju hronične bolesti, drugi nivo sredstava je, oni koji 

imaju dijabetes itd. Dobro je da ova tri zahteva prebacimo predsedniku, sad komisija mora da se 

sastane, gde je prikupljeno više od 100 zahteva, čak i ako se, na primer, ovde opredelimo da damo 

više od 1.000 evra, onda se sredstva potroše tri meseca, a onda nemamo šanse da svima 

pomognemo. Za Almirov zahtev, danas da se odluči, glasajte, a za ostala tri zahtjeva da ih 

prebacimo kancelariji predsednika. 
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Uran Halimi: Hvala, gospodine predsedniče! Zahtev predsednika je da se usvoji zahtev g.Almira 

Ibrahimija, predlog predsednika i odbornika je da se usvoji zahtev g. Almira Ibrahimija, dok ostala 

tri zahteva idu u kancelariju predsednika. Idemo na glasanje. Prebacuju se tri zahteva, jedan zahtev 

je subvencionisan, sa traženim iznosom od 1800 evra. Ko je za ovaj predlog? Zaključujem da je 

sa 7 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, tačka prešla, nakon mnogo diskusija, politizacije, a 

često i beskorisnih razgovora. Nastavljamo sa poslednjom tačkom eventualno... Ko želi reč. Artan 

ima reč. 

Artan Loshaj: Nisi nam dao repliku, predsedavajući, hoču da iskoristim priliku na eventualno. 

Jednu napomenu za vas, da svaki zahtev, i da se svaki zahtev posebno razmatra. Danas sam glasao 

zbog stanja pacijenta, tako da, nikad ne bih glasao sve odjednom. Imam dve molbe, jednu 

gospodine predsedniče, što niste tražili oproštaj, neka vam je na savesti što ste me uvredili, nisam 

to očekivao od vas, jer znam da ste humanista i da ste su veoma ljudski, ali me je danas iznenadilo 

što nisi izašao, da zatražis izvinjenje, to rade samo muškarci. Druga stvar je moj zahtev i zahtev 

građana sela Rrenc, tražio sam vas dva puta u kancelariji, niste bili tamo, zauzeti ste, razgovarao 

sam sa g.Resulom, sa potpredsednikom. Moj slučaj i slučaj građana sela Rrenc, a svakako i 

Arijetin, tender za pijaću vodu, čuveni tender PDK koji ste ove godine raspisali na tenderu, 

čestitam vam, nadam se da ćete to i ostvariti. Zahtev je građana sela Rrence da kada stave cevi na 

ulaz u selo, ako imate volje i želje, da imate sastanak sa građanima sela Rrence, ili u Rrence ili da 

te cekamo zajedno sa Arijetom ili nas cekaj delegaciju, bez politike, problem je u tome što smo od 

raspisivanja tendera do danas u tu trasu kuda ide voda dosta ulagali i PDK i vi kao partija na vlasti. 

Imamo mogućnost da promenimo trasu, kako ne bi sva ulaganja od preko 200-300 hiljada evra 

propali, razgovarao sam i sa direktorom urbanizma, najmanje 1 metar i 20 cevi je potrebno, put je 

metar i po, odnosno preko dva kilometra asfaltiranog puta, i preko 700-800 metara asfalta koji 

imamo na tenderu Rrenc-Kapre, mora da se pokvari. A da bismo izbegli ovu pogrešnu investiciju, 

imamo dve mogućnosti; da idete na desnu stranu u Rrence, prema kučama gospođe Arjete, druga 

strana je takođe prema novoj školi, stadionu, ide se do spomenika, da se ide još kraće prema 

bazenu, da ne uništavate infrastrukturu kroz selo Rrence. Još jednom vas molim za odgovor, da li 

imate volje, kada ste slobodniji, dođite u Rrenc sa potpredsednikom i Arijetu da idemo zajedno. 

Ako mislite da je politički, dolazim kao građanin i sediču poslednji u redu, ali da imamo jedan 

sastanak, dobro bi bilo da nas dočekate u kancelariji neki dan da odredimo vreme i mesto. Hvala 

vam! 
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Uran Halimi: Hvala g.Loshaj! Reč ima predsednik. 

Bexhet Xheladini: S obzirom da je od trenutka kada je PDK zauzeo stav, da uradi vodovod prošlo 

mnogo vremena, čak je u međuvremenu bilo mnogo investicija, ne samo u Rencu, već iu drugim 

mestama, imam naredbu u Direktorijatu za urbanizam da se ovaj projekat revidira, znači uzeti u 

obzir stanje na terenu. Čak su i inženjeri Opštine radili skoro mesec dana i revidirali ovaj projekat. 

Znači, trasa neće ići tamo gde je bila predviđena pre 10 godina, ili pre 8 ili 9 godina, ali su neke 

promene napravljene da bi projekat bio jeftinije, a ne da kvarimo puteve koji su asfaltirani ili 

pokockavane. Ja ču dočekati delegaciju, treba da mi se najavite, zvaču i inženjere Opštine i oni če 

vam kazati gde tačno prolazi trasa kroz selo Rrence. Ako je ovaj problem prevaziđen, onda ne 

treba više da raspravljamo, ako nije prevaziđen, ja sam za rešavanje problema i da bude šteta 

mnogo manja. 

Uran Halimi: Hvala, predsedniče! Reč ima g.Jonuzi.  

Munir Jonuzi: Poštovani predsedavajući, ovde jedini koji pravi politiku kada su u pitanju pitanja 

vezana za bolesti i zahteve ljudi ste samo vi. Niko drugi osim vas nije spomenuo razne donatore. 

Ono što me posebno zabrinjava i ono što ste mi rekli u jednoj rečenici: da ako ovaj zahtev prođe 

onda svi zahtevi prolaze, sve ćemo ovako da razmatrama”. Hoćemo, sve ćemo da ih razmatrao ali 

ne možemo sve bolesti da tretiramo isto. Bolesti se razlikuju. Edin Kurt je hteo da se samo 

informiše o podnosiocu zahteva, da li je on pripadnik manjinske zajednice. Vi odmah nas 

optužujete da pravimo politiku. Ne pravimo nikakvu politiku. Jednostavno Hoćemo i tražimo 

informaciju. Kada vi kažete za neki slučaj iz vašeg sela, ne daj bože da bude takav, mi ćemo vam 

verovati, zato što poznajete najbolje situaciju u selu Blaču. Gospodine predsedavajući, ja sam 

dobio funkciju zamenika predsedavajućeg skupštine od strane naroda. Niste mi vi glasali, nije mi 

ni jedan delegat glasao, nego tako kaže Zakon o lokalnoj samoupravi, da onaj koji ima najviše 

glasova na listi je po automatizmu zamenik Predsedavajućeg Skupštine. I treba da znate da smo 

svi ovde predstavnici naroda bez obzira na nacije. Osim što ja imam dodatnu obavezu da se brinem 

o pravima nevećinske zajednice. Ne možete da čim dođe zahtev iz nevećinske zajednice ga odmah 

šaljete nekim donatorima. Zašto da mi ne izdvojimo sredstva. Vi ste napravili politiku od ovog 

slučaja a ne mi. 

Uran Halimi: Veoma grešite, g. Jonuzi. To nema veze sa tim ko te je izabrao, niti kako su te 

izabrali, jer to nije moj problem, ja o tome nisam ni razgovarao. Vi ste zamenik predsedavajućeg, 
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čestitao sam vam i poštovao sam to, nešto što se desilo. Što se tiče politike, nisam rekao da tražimo 

subvencije i pomoć od zajednice, sami ste ispolitizovali Kancelarija za Zajednice, pomaže im, ne 

pomaže, znate dobro, ja nisam ništa pomenuo. Ne poznajem ga, čak ni o nečemu što ne znam, ne 

mogu da pričam. On je vaš predstavnik, kako mu ne verujete? Predstavnik Kancelarije za 

zajednice. Ja mu verujem jer ga ne poznajem, a vi da li mu verujete, to je vaš problem. Reč ima 

g.Edin Kurt. 

Edin Kurt: : Imam jednu zamerku za vas, spomenuli ste mi ime malopre a niste mi dali pravo na 

repliku. Ja vas molim da poštujete zakon. Ja smatram da ništa pogrešno nisam rekao. A što se tiče 

poverenja to je moj lični stav. Da li ja tom čoveku verujem ili ne, ja tražim da komitet za politiku 

i finansije odobri ova sredstva. Ja sam rekao da je ovo jedini zahtev koji smo do sada primili iz 

nevećinske zajednice. Niste me najbolje razumeli ili ne želite da me razumete. Do sada kada su 

god stizali zahtevi iz većinski zajednice, ja sam uvek glasao onako kako ste vi glasali. Ne lično 

samo vi nego svi vi iz većinske zajednice, jer verujem da vi poznajete te ljude i i verujem da ako 

je zahtev došao do ovde i ako ga vi iznosite da je potrebno da podržim svaki takav zahtev.  

Uran Halimi: Pre svega, želim da kažem da ovo nije jedini zahtev. Ostale zahteve za koje niste 

hteli da se bavite, delegirali ste predsedniku bez rasprave. Postoji zahtev nevećinske zajednice i 

ranije, to znam sigurno, ako želite možemo da ih pregledamo i da vam ih predstavimo. Ta lična 

mišljenja koja imate, možeteda ih zadržati lično, ali dokle god izlazite i govorite ovde, verovali ili 

ne, širite informacije, razumete li? Možete uzeti reč za repliku. Ne, Edin ima minut. 

Edin Kurt: Gospodine predsedavajući, ja sam rekao da od kad sam ja član komiteta za politiku i 

finansije da je ovo jedini zahtev koji smo dobili na razmatranje. Možda je bilo ranije drugih zahteva 

ili možda je bilo zahteva koji su došli ali nisu stavljeni na glasanje. Ja sam mlad čovek i mene 

pamćenje veoma dobro služi. 

Uran Halimi: Hteo sam samo da ti kažem da ste fizički prisutni, u tom drugom aspektu, da li ste 

bili ili ne, vi znate. Vi ste fizički bili prisutni, to garantujem, ali u drugom aspektu, da li ste bili 

prisutni ili ne, to je vaša stvar.  

Artan Loshaj: Predsedniče, za vodovod kroz selo Rrence, dobro je da ste dali naređenje i to je 

urađeno, ja nisam dobio tu informaciju dole i da dolazim i ovde da kažem kao što ste mi ranije 

rekli. Razgovarao sam sa njima, verovatno imate neki zahtev prema njima, pitali su vas, ili vas je 
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predsednik obavestio, nisu merili. Dao si nalog da se meri, i to je dobro, ali merenje nije obavljeno, 

znam sigurno da dolazim na svaka dva dana, čak sam ih i iznervirao tamo uveče. Hvala vam što  

ste rekli kada hoćete, ne, mi smo spremni kada ste spremni, jer vi ste predsednik. Da li je moguće 

da nam kažete datum, vreme, kada nas očekujete. Ni na poslednjem mi još uvek nisi dao odgovor 

o uvredi i ignorisanju, zašto se ne izvinjavaš i gde je problem. 

Uran Halimi: Hvala, g. Loshaj! Jedna minuta replika g.Jonuzi. 

Munir Jonuzi: Malopre kada ste govorili, meni ste se obratili u vezi toga da li ja verujem ili ne 

verujem kancelariji za zajednice. Ja to nisam rekao. Da li ja verujem ili ne verujem vi morate da 

prihvatite moje mišljenje, moj stav. Nećete me valjda ubiti zbog toga što mislim drugačije od vas. 

Što se tiče zahteva, ovo je zaista prvi zahtev koji dolazi iz nevećinske zajednice a koji mi 

razmatramo na ovom komitetu. Evo ja vas izazivam da prikažete koji smo još zahtev iz ne većinske 

zajednice razmatrali. Što se tiče predsednika, onih je razmatrao možda na stotine, ali mi kao 

komitet za politiku finansije po prvi put razmatramo ovakav zahtev. I zato se ne razumemo kada 

kažete hajde da pošaljemo zahtev donatorima. Možda smo imali nekoliko zahteva u mesecu 

decembru ali ih nismo razmatrali, nije bilo novca i nismo ih razmatrali. Niti iz vecinske niti iz 

nevećinske zajednice. Sami ste rekli imamo nekoliko zahteva ali nemamo sredstava I nećemo ih 

razmatrati. 

Uran Halimi: Hvala vam puno, g.Jonuzi! Pošto ne znam bosanski jezik, čak se dobro i sećam da 

sam ti dao da pročitaš zahtev... veoma sam siguran, pročitali ste sami, i glasalo se za usvajanje, 

doneli smo jednu odluku, podigli ste ruku, zajedno sa ostalim članovima. Nikada se niste time 

bavili, već ste prošli, zajedno sa mnom i ostalim članovima Komiteta. Da li ima još neko nešto da 

doda? 

 Bexhet Xheladini: Nisam te uvredio, zato nemam potrebe da ti se izvinjavam zbog toga. Čak i 

ako ste to shvatili kao uvredu, nisam imao nameru da te uvredim. Što se tiče sastanka sa delegaciju 

iz sela Rrenca, po završetku Skupštine opštine,  do pola tri, nije problem, znači do kraja Skupštine, 

ako se završi ranije, kada se završi, neka bude u pola tri, zar ne? Ok. 

Uran Halimi: Hvala svima! Vidimo se na sledećim sastancima!                             

                            Predsedavajući: 

Uran Halimi 


